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 Or.0002.3.2021 

 

Protokół Nr XXIII/21 

z XXIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 31 maja 2021 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1327. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 15 radnych. 

  

Radni obecni na XXI Sesji: 

 

1. Buśko Leon, 

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej, 

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,            

11. Tomasik Urszula,                 

12. Urbańska Stanisława,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

Skarbnik Gminy p. A. Chrzanowską - Laszuk, Sekretarza Gminy p. R. Konobrockiego, Wicestarostę 

Siemiatyckiego p. S. Zgieruna, Senator p. M. Koc, Prezesa LOT Wielki Gościniec Litewski p. R. 

Postka oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 

 

Przewodniczący złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca, który przypada na 27 maja oraz złożył 

gratulacje Burmistrzowi Drohiczyna  z okazji otrzymania Honorowej Odznaki z zasługi dla 

Samorządu, wręczonej przez Premiera Mateusza Morawieckiego. 

Burmistrz podziękował za gratulacje i powiedział, że zostało odznaczonych medalami 60 
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samorządowców z kraju, za zasługi dla samorządu. Otrzymany medal zadedykował całej 

społeczności naszej Małej Ojczyzny i złożył życzenia wszystkim samorządowcom z okazji 

obchodzonego święta. 

Następnie podziękował Senator p. Marii Koc za przybycie i wsparcie, po czym oddał jej głos. 

Pani Senator powiedziała, że Drohiczyn jest piękny, określiła go jako „miasto z duszą”. 

Pogratulowała Burmistrzowi wyróżnienia oraz wszystkim za odnoszone sukcesy, pomysły, 

współpracę. Pochwaliła również Rafała Siwka – Dyrektora MGOK w Drohiczynie za kreatywność, 

zaangażowanie i pomysłowość. Powiedziała, że Gmina Drohiczyn odniosła i ciągle odnosi sukcesy, 

poprzez organizację i realizację wszystkich przedsięwzięć. 

Po krótce powiedziała o wspieraniu również Lokalnej Organizacji Turystycznej Wielki Gościniec 

Królewski i zachęciła do uczestnictwa w tej organizacji. 

Następnie głos zabrał Prezes LOT Wielki Gościniec Królewski, p. Roman Postek. Pogratulował 

wszystkim sukcesów i powiedział o odniesionych sukcesach LOT w ciągu 10 lat. Na koniec zaprosił 

wszystkich na Międzynarodowy Turniej Smaków w Suchej, gdzie jest Muzeum na 27 czerwca 2021 

r. godz. 1000. 

 

Przewodniczący podziękował wszystkim za zabranie głosu i zarządził przerwę od godz. 1020 do 1040. 

 

Po przerwie głos zabrał Starosta Siemiatycki, p. Sylwester Zgierun. 

Złożył gratulacje Burmistrzowi i życzenia wszystkim samorządowcom. Powiedział o działaniach w 

Starostwie, m in. o otrzymanym dofinansowaniu dla szpitala na tomograf i rentgen. Poinformował o 

przetargu na zakup rezonansu, który nie jest jeszcze rozstrzygnięty. 

Powiedział, że jeszcze w tym roku będą prowadzone konsultacje z mieszkańcami Gminy, w związku 

z planowanymi remontami dróg. Poinformował, że w Miłkowicach Paszkach odbyło już się takie 

spotkanie, po którym rozpoczęto prace m. in. wykonano parking przy kościele i chodnik. Starosta 

uważa, że takie konsultacje są bardzo potrzebne i pomocne, ponieważ uwidaczniają się potrzeby 

mieszkańców, powstają różne pomysły i spostrzeżenia. Na takich spotkaniach zostają rozwiązywane 

problemy, o istnieniu których, czasem nawet nie ma się pojęcia. Rozwiązania są niekiedy proste, ale 

większości wymagają uregulowania prawnego lub administracyjnego. 

Starosta zaprosił wszystkich na uroczystość upamiętnienia śp. Jana Zalewskiego, poprzez odsłonięcie 

tablicy pamiątkowej i oznaczenie Sali Konferencyjnej Jego imieniem. Uroczystość odbędzie się 24 

czerwca 2021 r. W dniu 25 czerwca 2021 r. w Ostrożanach, zostanie odprawiona msza święta w 

intencji śp. Jana Zalewskiego, następnie przemarsz na cmentarz i spotkanie wspominkowe w Zespole 

Szkół w Ostrożanach – Starosta zaprasza wszystkich zebranych. 

 

Przewodniczący podziękował Staroście za zabranie głosu i zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

 

Przewodniczący zapytał kiedy będzie realizacja drogi Drohiczyn – Ostrożany? 

Starosta odpowiedział, że w 2022 – 2023 r. 

Radny Żero zapytał, na jakim etapie jest remont drogi tzw. „nadbużanki”? 

Starosta odpowiedział, że na pewno potrwa to jeszcze chwilę, dokumentacja jest opracowywana, 

jednak wystąpiły komplikacje pod względem ochrony środowiska. Realizacja uzależniona jest od 

uzyskania stosownych pozwoleń. 

Powiedział, że szpital nadal jest własnością powiatu, na oddziale chirurgii jest pododdział ortopedii i 

interny, przynoszą one zyski, dlatego trwają rozmowy o wyodrębnieniu oddziału ortopedii. 

Radny Daniluk zapytał, na jakim etapie jest sprawa oznakowania skrzyżowania w Obniżu? 

Powiedział, że należy też zająć się odwodnieniem w Smorczewie oraz zebraniem pobocza od strony 

Śledzianowa. 

Starosta powiedział, że zaplanowana jest przebudowa drogi wraz z odwodnieniem i utworzeniem 

kanałów. Jeśli chodzi o skrzyżowanie w Obniżu, to były plany zmiany organizacji ruchu, natomiast 
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nie dojdzie ro realizacji z powodu braku uzyskania stosownych pozwoleń. 

Sprawa pobocza – aktualnie odbywają się koszenia i karczowania rowów, łatania dziur w 

nawierzchni, także w lipcu można się dopiero spodziewać zajęcia tą sprawą. 

 

Przewodniczący podziękował za przybycie i udzielone informacje Staroście p. S. Zgierunowi. 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w 

Drohiczynie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Analiza i opinia dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Drohiczyn za 2020 r. 

6. Ocena stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu turystycznego. 

7. Ocena stanu dróg i ulic na terenie miasta i gminy. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

9. Ocena działalności jednostek organizacyjnych gminy za 2020 r. oraz bieżące problemy 

związane z funkcjonowaniem: GZGK, MGOK i BOS. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029, 

c) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

d) utworzenia gminnej jednostki budżetowej o nazwie „Bajkowa Kraina”, 

e) rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia opinii na temat przeprowadzenia referendum 

ludowego, 

f) rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego, 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 
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Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XXII Sesji Rady Miejskiej przy 

stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołu. 

Rada nie wniosła uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXII Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XXII Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad. 9.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Dyrektora Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Drohiczynie p. W. Wietoszko, w celu omówienia sprawozdania z działalności GZGK 

w 2020 r. 

 

Dyrektor omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 7. 

Dodatkowo poinformował o zadłużeniach z tytułu odbioru odpadów komunalnych oraz poboru wody 

i odprowadzania ścieków. 70% mieszkańców wpłaca po terminie za wodę. Zadłużenie stanowi 224 

tys. zł.  

Powiedział, że będą wysyłane apele do tych mieszkańców, którzy nie mają podłączenia do 

kanalizacji. 

 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował 

Dyrektorowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, w celu omówienia 

sprawozdania z wykonania uchwał, okres sprawozdawczy 31.03.2021 – 31.05.2021. 

Burmistrz odczytał i omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Dodatkowo powiedział o dofinansowaniu, jakie otrzymał Miejsko Gminny Ośrodek Kultury w 

Drohiczynie, za które zostanie zakupiona scena i inne pomocne rzeczy. 

Odbiór azbestu – wnioski wpłynęły od 86 mieszkańców, w najbliższym czasie zostaną podpisane 

umowy na odbiór. 

Kapliczka Św. Jana w Drohiczynie – umiejscowiona jest na gminnym gruncie, aktualnie tworzony 

jest kosztorys. Wstępne szacowanie to 50 tys. zł. – remont figury, 60 tys. zł. – remont kapliczki – 

będą to środki własne. Wojewódzki konserwator zabytków czuwa nad prawidłowością wykonania 

tych remontów. 

Następnie powiedział o remoncie placu zabaw w Parku Miejskim w Drohiczynie, na który pieniądze 

otrzymamy z Tygla – Lokalnej Grupy Działania.   

W następnym tygodniu na terenie Gminy będzie chodził Inspektor nadzoru, który zajmie się 

doradztwem przy wyborze oferenta na wykonanie instalacji fotowoltaicznej. 

Radna Urbańska zapytała do kiedy będzie ogłoszona lista wnioskodawców i kiedy będą podpisywane 

umowy? 
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Burmistrz odpowiedział, że będzie to koniec czerwca 2021 r., a następnie będą podpisywane umowy. 

Burmistrz poinformował, że otrzymaliśmy pismo od Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Ostrożany o 

zakończeniu działalności z końcem roku szkolnego 2021. Najprawdopodobniej zostanie tam 

utworzony punkt przedszkolny, wpłynęło aktualnie 11 podań. 

Trwają remonty świetlic w Śledzianowie, w Sadach, wymieniane są deski na amfiteatrze w 

Drohiczynie. 

Powiedział o masowym punkcie szczepień przeciw COVID – 19 w Siemiatyczach, który bardzo 

prężnie działał. Proponuje, aby przemyśleć i zastanowić się nad zaszczepieniem. W naszym powiecie 

zostało zaszczepionych 19 tysięcy mieszkańców. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Burmistrzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Drohiczynie, p. B. Renda, w celu omówienia sprawozdania Ocena zasobów 

pomocy społecznej (zał. nr 6). 

Kierownik MGOPS powiedziała, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu 

komisji wspólnych w dn.28.05.2021 r. i zwróciła się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia poprosił od razu o omówienie uchwały w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

Ad. 10 c) 

Kierownik MGOPS powiedziała, że uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (zał. nr 12) 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych w dn.28.05.2021 r. i zwróciła się 

do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Kierownik za zabranie głosu. 

Ad. 9. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik Biura Obsługi Szkół w 

Drohiczynie p. E. Jaroć, w celu omówienia sprawozdania z działalności BOS w 2020 r. 

 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Kierownik za zabranie głosu. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka 

Kultury w Drohiczynie p. R. Siwka, w celu omówienia sprawozdania z działalności MGOK w 2020 

r. 

 

Dyrektor omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 8. 
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Dodatkowo powiedział o otrzymanym dofinansowaniu, o którym wcześniej wspominał Burmistrz 

oraz o planowanych wydarzeniach w 2021 r. 

Następnie zaprosił na oficjalne otwarcie „Zagubka – Nadbużańskiego Ośrodka Promocji Produktu 

Lokalnego”, które odbędzie się w najbliższy poniedziałek. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Kierownik za zabranie głosu. 

Ad. 5. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską – Laszuk, w celu 

omówienia sprawozdania z Analizy i opinii dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Drohiczyn za 2020 r. 

Skarbnik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Skarbnik za zabranie głosu. 

Ad. 6.  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia sprawozdania z Oceny stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu 

turystycznego. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

Dodatkowo powiedział o przeprawie promowej przez rzekę Bug, która została uruchomiona dzięki 

zawartemu porozumieniu z Gminą Korczew. 

Kąpielisko zostanie otwarte 1 lipca 2021 r. i będzie czynne do 31 sierpnia 2021 r. W tym czasie woda 

będzie sprawdzana 3-krotnie, ratownik będzie w każdy weekend. Niebawem zostanie 

uporządkowany teren na plaży miejskiej. 

Radny Daniluk zapytał, czy wpływy za przeprawę promową pokryją koszty utrzymania 

pracowników? 

Dyrektor R. Siwek odpowiedział, że to są zbyt małe wpływy i nie wystarczą. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Sekretarzowi za zabranie głosu. 

Ad. 7. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, w celu omówienia 

sprawozdania z Oceny stanu dróg i ulic na terenie miasta i gminy. 

Burmistrz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 5. 

 

Dodatkowo powiedział o scaleniach, które będą realizowane z nowej perspektywy finansowej. 

Obecnie zmieniły się kryteria odnośnie samoposiadacza gruntu. Prawdopodobnie nadal będą zbierane 

wnioski, aby uzyskać 80 % gruntów. Co jest warunkiem uczestnictwa. 

Radny Daniluk zwrócił się z prośbą o naprawę drogi Chechłowo – Obniże. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli będzie możliwość, to w ramach scaleń zostanie naprawiona. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Burmistrzowi za zabranie głosu. 
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Ad. 10 

 

a) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r.  

Skarbnik powiedziała, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.05.2021 r. (zał. nr 10). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIII/179/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 

jednogłośnie. 

 

b) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską - Laszuk, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na 

lata 2021-2029. 

Skarbnik powiedziała, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.05.2021 r. (zał. nr 11). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIII/180/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029 jednogłośnie. 

 

c) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, została 

przedstawiona i omówiona wcześniej przez Kierownik MGOPS, p. B. Renda.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIII/181/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (zał. nr 12) 

jednogłośnie. 

 

d)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej o nazwie „Bajkowa 

Kraina”. 

 

Sekretarz powiedział, że uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych 

w dn. 28.05.2021 r. (zał. nr 13). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIII/182/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej 

o nazwie „Bajkowa Kraina” jednogłośnie. 

 

 

e) f) 

 

Przewodniczący poinformował, że 28.05.2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, na którym rozpatrzono wniesione petycje, a następnie na posiedzeniu komisji wspólnych 

szczegółowo omówiono. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwał. 

 

W sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia opinii na temat przeprowadzenia referendum 

ludowego (zał. nr 14): 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  3 osoby. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIII/183/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia 

opinii na temat przeprowadzenia referendum ludowego większością głosów. 

 

W sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego (zał. nr 15): 
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 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  1 osoba. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXIII/184/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia 

Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

większością głosów. 

 

g) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. Borzyma, w celu omówienia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Burmistrz poinformował, że uchwała została omówiona na posiedzeniu komisji wspólnych w dn. 

28.05.2021 r. (zał. nr 16). 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  1 osoba. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXII/184/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości większością głosów. 

Ad.  11. 

 

O godz. 1317 radna Sierociuk opuściła obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 14. 

 

Radny Daniluk zapytał, czy w tym roku będzie odbiór folii od rolników i prosi o wyjaśnienie pomocy 

de miminis, na czym to polega? 

Burmistrz odpowiedział, że odbiór folii jeszcze w tym roku jest bardzo możliwy, a jeśli chodzi o 

pomoc de miminis, to wygląda to w ten sposób, że rolnik nabywając taką pomoc, utylizuje folię we 

własnym zakresie, dostaje zaświadczenie i otrzymuje zwrot. 

 

O godz. 1322 radny Miłkowski opuścił obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 13. 

 

Radny Daniluk powiedział, że w tamtym roku gospodarstwo jego syna doświadczyło szkody w 

postaci deszczu nawalnego. Komisja jego zdaniem źle oceniła szkodę, co ma z tym zrobić? 

Burmistrz odesłał radnego do Wojewody. 

Radna Pogorzelska zapytała, dlaczego w tworzonej jednostce „Bajkowa Kraina” w rozdz. 7 par. 16 

ust. 3 jest zapis, że pierszeństwo w dostaniu się do Żłobka mają rodzice bezrobotni? 

Sekretarz odpowiedział, że jest to projekt z Urzędu Pracy i jest tak uwarunkowane. 
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Ad. 12.   

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1327 zamknięcia XXIII Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 

 

                                                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                              mgr inż. Marian Rogowiec 


